
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

37. Týždeň 

Pondelok 9.9. : 

V pondelok ráno pracovníci VPP začali s nosením dreva do obecného 

úradu. Drevo bolo potrebné ešte pokálať a podarilo sa to až kým 

neprišiel dážď. 

Ja som bol v pondelok celý deň v Martine, aby som vybavil viaceré veci. 

Bol som nakúpiť materiál na kosačku, dvere na traktor a iné. Cestou 

som sa zastavil na Regionálnom úrade verejného zdravotníctva, aby 

som sa poradil o podrobnostiach ohľadom rekonštrukcie budovy školy. 

Preberali sme množstvo možností ako to zvládnuť bez komplikácii 

a následne sme sa dohodli, že ako obec spíšeme žiadosť o oficiálne 

vyjadrenie úradu hygieny a zamestnanci následne prídu osobne 

preveriť stav a obec dostane oficiálne vyjadrenie. Cestou z hygieny 

som sa ešte zastavil u pani, ktorá nám robí implementáciu projektu 

školy. Keď sme preberali ako to bude prebiehať, nastala zaujímavá 

situácia a to, že práve robila pre inú obec projekt, ktorý už raz bol 

otvorený a to stojisko na medvede. Nakoľko sme ho už raz podávali 

a bol neúspešný mierne ho upravila a pripravila na podanie (Celé 

podanie sme spravili v stredu podvečer a to elektronicky). Cestou 

z Martina som sa zastavil na nákup v železiarstve, kde som kúpil 

pomôcky z dotácii a natankoval auto.   

 

Utorok 10.9. : 

V utorok pracovníci VPP pokračovali prácou s drevom na obecnom 

úrade. Na traktor sa namontovali nové dvere a mulčovač musel prejsť 

opravou držiakov kladiviek. 

Ja som mal rannú poradu s pracovníčkami obecného úradu, kde sme 

preberali aktuálne témy. Celý deň som riešil viac menej 

administratívne veci. 



 

Streda 11.9: 

V stredu pracovníci VPP pripravovali drevo do kotolne na kúrenie. 

Tejto aktivite som sa chcel veľmi vyhnúť nakoľko nám bola v júni 

schválená dotácia na opravu školy, ktorá zahŕňa aj výmenu kúrenia za 

tepelné čerpadlo. Žiaľ natiahlo sa to a minimálne ešte pár mesiacov sa 

bude musieť kúriť po starom. 

Hneď ráno prišiel IT technik, ktorý spravil nevyhnutné veci na počítači 

pracovníčky obecného úradu a rovno aj pomohol nastaviť polohu 

projektora v škole. Tento projektor sme nastavovali ešte minulý 

týždeň, ale vtedy sme to spravili len „ nahrubo“ a tak sme využili 

prítomnosť IT technika a dali sme to na presnú pozíciu. Poobede 

potom fyzicky projektor navŕtal pracovník obce, keď tam už neboli 

naše detičky.  

Ešte pred tým ako prišiel IT technik sme mali poradu s pracovníčkami 

obecného úradu, kde sme preberali témy z pondelka a to hlavne to, 

ako spraviť prieskum pre občanov. Tu by som spravil malú odbočku: 

Tento prieskum bol môj nápad na to, aby sme sa spýtali na názor 

občanov na témy, ktoré sú aktuálne a mňa osobne tento výsledok 

zaujíma.  

Bolo to aj súčasť môjho volebného programu a viac o tom poviem 

v mojom slove na záver. 

Doobeda som mal ešte stretnutie s jedným pánom ohľadom výrubu 

stromov, ktoré sú nebezpečné pre cestnú komunikáciu. Tento pán 

spravuje pozemok jednej pani, ktorá je majiteľom pozemku a žije 

dlhodobo v zahraničí.  

Poobede prišiel konečne strop, ktorý bude inštalovaný v obecnom 

dome v miestnosti, kde sa strop prepadol. Prišiel trochu nečakane, ale 

chvalabohu je tu a bude to do zimy hotové.  



Poobede som mal stretnutie s potencionálnym realizátorom projektu 

„Schody na poštu“. Pozorne sme si prešli celý obvod obecného domu 

a možnosti aké sú a čo konkrétne bude v cenovej ponuke.  

Cenová ponuka bude prednesená na verejnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Poobede som bol pozrieť na futbalovom zápase našich detičiek. Prvý 

polčas bol trošku opatrnejší, ale v druhom to už bol pekný futbal a keby 

sa nebol zranil náš brankár, tak by sa asi aj vyrovnalo.  

Nemám obavy o budúcnosť tohto tímu a verím, že všetci čoskoro 

uvidíme víťazné zápasy.  

Večer som z domu poslal finálnu žiadosť o dotáciu na kontajnerové 

stojiska, ktoré sme podali už minulý rok. Snáď bude tento rok už 

úspešná a bude to vidieť aj v praxi.   

 

Štvrtok 12.9: 

Vo štvrtok pracovníci VPP dokončili odvoz dreva do kotolne školy.  

Hneď ráno som mal stretnutie s predstaviteľmi Karpatsko – 

Nemeckého spolku ohľadom dohodnutia detailov na blížiaci sa termín 

spomienkovej udalosti masakra v Sklenom. 

V kultúrnom dome sa začala rekonštrukcia stropu, ktorý bolo potrebné 

spraviť.  

Celý deň sme riešili aj situáciu, ktorá sa podľa predpovedí valila na naše 

územie. Predpovede meteorológov boli dosť nepriaznivé a bolo treba 

nachystať všetko, aby sme boli pripravení.    

 

Piatok 13.9.: 

V piatok pracovníci VPP boli nápomocní pri oprave stropu v kultúrnom 

dome a to tak, že odnášali betónové kúsky a iné veci, ktoré tam ešte 

zostali.  



Neskôr sa pripravovali vrecia s pieskom a ostatné veci, ktoré v prípade 

potreby bude treba použiť.  V piatok sa uskutočnil odvoz 

separovaného odpadu z našej obce a odviezli sa aj dva kontajnery 

z predošlého zvozu obecným traktorom.  

 

 

Slovo na záver: 

Tento týždeň som zaviedol ako možnosť pre občanov obce Sklené 

vyjadriť sa k aktuálnym témam v „obecnom referende“.  

Tento bod som mal aj vo svojom volebnom programe z ktorého časť je 

vidno zvýraznené v obrázku nižšie.  

 

Obrázok č. 1 Časť môjho volebného programu z ostatných volieb 

Aby sme mysleli aj na staršiu generáciu, ale aj na ľudí, ktorí nemajú 
sociálne siete, bude k dispozícii aj tlačená verzia tohto dotazníka. 
Všetky informácie budú samozrejme anonymné a len pre to, aby sme 
vedeli, že nehlasovali niektorí viackrát, je potrebné vo formulári uviesť 
iba číslo domu. 



Tento typ komunikácie sme skúsili už v lete, síce v menšom a to 

konkrétne pri výbere programu na letné kino. Ako som už vtedy 

spomenul sto ľudí, sto názorov ale o tom je demokracia. Samozrejme 

že konečné slovo budú mať aj tak volení zástupcovia obce Sklené a to 

poslanci obecného zastupiteľstva.  

Celé „obecné referendum“ je dobré aj aby sme sa dozvedeli názor 

všetkých občanov, ktorí majú o to záujem.  

Častokrát sa stáva, že ten čo najviac kričí a aj za cenu klamstva alebo 

zavádzania o téme (najmä na sociálnych sieťach a vo virtuálnom 

priestore) ma najmenšiu podporu pre svoj názor, ale ostatní nechcú 

prísť do konfliktu a tak radšej nepovedia nič. Stáva sa teda aj to, že pár 

ľudí vyzerá ako hovorca všeobecného názoru ľudí. 

Budem veľmi zvedavý na výsledok a bude to určite nová etapa 

komunikácie aj do budúcnosti s občanmi a ich zapojenie do veci 

verejných.  

Prosím všetkých občanov, aby túto možnosť využili a dali najavo svoj 

názor na aktuálne témy.   

Verejná diskusia o mnohých témach podľa môjho novoročného 
prejavu z roku 2023 síce tento rok nebola, ale bolo dosť veľa zasadnutí 
obecného zastupiteľstva. Verejná diskusia organizovaná obcou je aj 
jeden bod „obecného referenda“ a sám som zvedavý na výsledok a aj 
na následnú účasť.  

Druhou udalosťou, na ktorú sme sa pripravovali od štvrtka bolo 

počasie a jeho vývoj na víkend. Všetci sme určite prežili obavy, ale 

nakoniec to všetko relatívne dobre dopadlo a záplavy sa nám našťastie 

vyhli.   

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     16.9.2024 


